
Zápis z porady vedení konané dne 17. 10. 2016 

Přítomni: Malinka, Kohoutková, Novotná Buršíková, Šrubařová,  Rebok, Vičar, Regner, 

Veselý, Křenek, Dostál, Bartošek 

Omluveni: Matyska 

 

1. Informace od zástupce ředitele 

 Sešla se nově sestavená rada pro IT, ředitel připravil prezentaci o viditelných tématech 

na univerzitní úrovni – představení ústavu pro ty, kdo nás neznají.  

o Je navržena změna statutu rady projednaná vedením MU, zřizuje se pozice 

tajemníka, měl by ji zastávat Ing. Veselý.  

o Do začátku příštího zasedání plánovaného na konec listopadu navštíví Veselý 

všechny členy rady, vyjasní si vzájemná očekávání a témata pro spolupráce.  

o Zápisy z jednání rady nebudou veřejné, informace se objeví jako součást 

zápisu z kolegia rektora v případě, že je akceptuje vedení MU.  

 Proběhla schůzka s ředitelem Magionu Vaculínem. Rozhovor vyjasnil pozici 

magionského konsorcia a důvody odeslání společného dopisu. Bylo dohodnuto, že 

Magion v úrovni ředitele na tuto výzvu oficiálně odpoví, společně k rukám všech 

členů konsorcia.  

 

2. Kontrola úkolů  

 Posílení interní komunikace – cílem je umožnit pracovníkům přístup k 

relevantním informacím. Bartošek doporučuje řešit formou newsletteru, Vičar navrhne 

jako diskusní téma na výjezdním.  

 Identity na MU – Malinka podá podrobnější informace příští kolegium, zprávu pošle 

řediteli.  

 Interní portál MU – Kohoutková počítá s tím, že v polovině listopadu bude 

zpřístupněna zkušební verze pro tiskovou mluvčí a její odbor. K 28. lednu 2017 bude 

fungovat pro celou MU na jednotné přihlášení.  

 Možnosti využití softwarových licencí – proběhla schůzka s Čermákem a Stupkou. 

V současnosti nemáme nastavenou ústavní politiku, většina kolegia se domnívá, že 

vzhledem ke statutu univerzity je nejvhodnější open source. Komerčně zajímavé 

licence je pak potřebné řešit případ od případu. Pro zájemce – existuje podrobné 

zpracování problematiky dostupné pod: 

http://is.muni.cz/repo/1203341/Myska_et_al._-_Verejne_licence_2.0_-_online.pdf 
 

 

 

  

http://is.muni.cz/repo/1203341/Myska_et_al._-_Verejne_licence_2.0_-_online.pdf


3. Různé  

 Rebok informoval, že bezpečnostní oddělení v čele s Pavlem Čeledou získalo cenu 

ministra vnitra za KYPO, 2. listopadu proběhne v prostorách KYPO slavnostní 

předání ceny z rukou náměstkyně ministra vnitra Palkové. Čas návštěvy zatím 

neznáme, bylo by vhodné, aby se zúčastnil někdo za vedení MU a ředitel ÚVT. 

Organizační zajištění akce má na starosti Vičar.  

 Tajemnice informovala, že dokončujeme výběrová řízení softwarových produktů – 

podlimitní EES licence (kampus a eset), které začínají běžet od prvního ledna; musí 

být hotové do konce měsíce.  

 Kohoutková informovala, že byl úspěšně rozeslán newsletter MU. Personální odbor 

má nyní zájem vytvořit brožurku pro nové zaměstnance s cílem usnadnit jim nástup. 

Vičar chce takové informace zařadit do katalogu služeb, kde by měly být obsaženy 

základní informace o IT. Kohoutková požádala Vičara o spolupráci s personální 

manažerkou Ing. Balíkovou.  

 Bartošek informoval, že v současné době probíhá na MU hledání finančních zdrojů 

pro elektronické informační zdroje. Cílem je, aby zůstaly zachovány jako celek a 

nedošlo k roztříštění přístupů pouze pro jednotlivé fakulty.  

 CzechELib má zájem spolupracovat intenzivně s Bartoškem, musí být vyjasněny 

finanční otázky a formální náležitosti spolupráce.  

 Regner upozornil, že má-li být O365 prostředím pro celou univerzitu, je nutné lépe 

podchytit bezpečnost.  

 Poprvé od svého ustavení se v pondělí a úterý schází mezinárodní vědecká rada 

univerzity. Za ústav, který bude představen samostatně, vystoupí Křenek. Bude 

vhodné objasnit pozici a rozdíly mezi Ústavem a fakultou informatiky.  

 Malinka postrádá funkční komunikační platformu pro komunikaci s LVT a vnímá 

jistou dvojkolejnost. Hlavním koordinátorem komunikace má být Aleš Roček, sejde se 

s ním Regner, vyjasní si postupy. Malinka požádal o vzájemnou vstřícnost.  

 V úterý začíná další cvičení Cyber Czech.  

 Vičar požádal kolegium o kontrolu anglické verze výroční zprávy, do konce týdne. 

Vičar zjistí finanční náklady na tisk menšího počtu zpráv.  

 Zpětná vazba na propagační video ÚVT je pozitivní, na sociálních sítích má vysoký 

počet zhlédnutí.  

 Dostál připomněl, že díky finančním prostředkům z RIV mohou zaměstnanci cestovat, 

zdůraznil, že jsou důležité i výsledky typu software. Divizní by měli apelovat na své 

lidi, aby publikovali a publikace odváděli do RIV.  

  



4. Výjezdní zasedání kolegia  

 Uskuteční se v pondělí 24. října v rektorském salonku Mendelovy univerzity, 

Zemědělská 1, pavilon O. Začátek v 9:00 

 

5. Informace z projektové podpory   

 Nová výzva programu MOBILITY – Čína - společné česko-čínských výzkumných 

projektů v základním a aplikovaném výzkumu s dobou realizace 2017-2018, jedná se 

o financování cestovních a pobytových nákladů výzkumných pracovníků. Uzávěrka 

pro podávání návrhů je 30. 11. 2016, více informací zde: 

https://intranet.ics.muni.cz/doku.php?id=projektova_podpora:aktuality:msmt_10.10.20
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Zapsala:                                          Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Martin Veselý  

      zástupce ředitele 
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